

2/1/2021

Haines Family,

In anticipation of school tomorrow, Tuesday, February 2nd, please remember to watch the news for updates.

For families, who opted in for Hybrid Learning, students will report to school on Monday, Tuesday, Thursday, and Friday- All students will be at home on Wednesday.

If you would like to change your preference to Remote Learning, please email Mr. Shar at cshar@cps.edu and let him know.

Please visit CPS' website at cps.edu for more information as well as the school's website at haines.cps.edu.

February's Haines Herald is attached.

Have a wonderful day!

Mrs. Moy Davis

各位興氏家庭：

為了確認明天2月2日（星期二）學生可否回校舍上學，請記住收看新聞。

對於選擇了「混合學習」的學生，將在週一，週二，週四和週五回校舍上課，學校全體學生將在週三在家上網課。

如果您想更改轉為「遠程學習」，請通知及給余先生發送電子郵件cshar@cps.edu。

請瀏覽「芝加哥學校」的網站cps.edu、及「興氏學校」的網站haines.cps.edu。以獲取更多更新的訊息。

附上了2月的《興氏學校先驅報》。

祝你有美好的一天！

梅綺雯校長敬啓